
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 50. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 marca 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do minister nauki i szkolnictwa wyższego Leny Kolarskiej-Bobińskiej 

Szanowna Pani Minister! 

W ostatnich dniach, jak podały media, dyskutowano o zmianach dotyczących studiowania na 

dwóch kierunkach jednocześnie. Jak wiadomo, sprawa ta została skierowana do Trybunału 

Konstytucyjnego. Temat ten od początku był kontrowersyjny, na co zwracał uwagę zwłaszcza 

Parlament Studentów RP. W związku z całym procesem przemian i decyzji w zakresie studiowania na 

dwóch kierunkach w tym samym czasie chciałbym zapytać o następujące kwestie. 

1. Jaki jest sens wprowadzania poprawek do projektu, który może okazać się niekonstytucyjny? 

2. Jaka byłaby skala ewentualnych strat dla budżetu w związku ze zniesieniem opłat dla studentów 

decydujących się na podjęcie studiów na dwóch kierunkach jednocześnie? 

3. Czy stosunek Pani Minister do kwestii uiszczania obowiązkowych opłat różni się od stanowiska 

Pani poprzedniczki w tej sprawie? 

Z poważaniem 

Jarosław Obremski 

 


